

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : \_\_\_\_\_

التاريخ : \_\_\_\_\_

## المجلس الوطني الفلسطيني ما يحدث بالأقصى يستدعي موقفا عربيا إسلاميا دوليا رادعا للاحتلال

11.8.2019

طالب المجلس الوطني الفلسطيني بتحريك عربي إسلامي ودولي رادع لهستيريا الاحتلال الإسرائيلي والمستوطنين الذين اقتحموا المسجد الأقصى المبارك وحولوا قدسية المكان الى ساحة حرب واستهدفوا المصلين الذين يحتفلون بعيد الأضحى المبارك وافساد فرحتهم.

وأكد المجلس الوطني الفلسطيني في تصريح صحفي صدر عن رئيس سليم الزعنون ان قيام قوات الاحتلال بالاعتداء الوحشي على المصلين واصابوا العشرات منهم داخل المسجد الأقصى وساحاته هي جريمة مكتملة الأركان تعبر عن تحدي أرعن لكل القيم والمواثيق الدولية التي تمنع استباحة أماكن العبادة، تتطلب توفير حماية دولية عاجلة للشعب الفلسطيني ومقدساته.

ووجه المجلس الوطني الفلسطيني نداء عاجلا الى البرلمانات العربية والإسلامية التي تمثل الشعوب العربية الى تحمل مسؤولياتها تجاه المسجد الأقصى والمقدسات الإسلامية والمسيحية والضغط على حكوماتهم لتحويل القرارات الخاصة بالقدس والمسجد الأقصى الى أفعال، لأن ما يحدث هو استخفاف واعتداء سافر على الأمتين العربية والإسلامية في عيد الأضحى المبارك.

وحيا المجلس الوطني الفلسطيني صمود أهلنا المقدسين الذي يتصدون بصدورهم العارية وارادتهم القوية لقوات الاحتلال والمستوطنين، بعد ان لبوا نداء الأقصى بالصلاة فيه، دفاعا عنه في وجه مخططات اقتحامه التي دعت اليها جماعات التطرف والإرهاب الإسرائيلية وحكومة المستوطنين برئاسة نتنياهو.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : \_\_\_\_\_

التاريخ : \_\_\_\_\_

**The Palestinian National Council- What is happening in Al-Aqsa Mosque calls for an Arab, Islamic, International deterring stance to Israeli Occupation**

**11th of August 2019**

The Palestinian National Council (PNC) demanded an Arab, Islamic and international action to deter the hysteria of the Israeli occupation and the settlers who stormed Al-Aqsa Mosque, and turned the sanctity of the place into a battlefield, and targeted Palestinian worshipers celebrating the blessed Eid Al-Adha to spoil their joy.

PNC said in a press statement issued by the Speaker, Mr. Saleem Al-Za'anoun that Israeli occupation forces brutal assault on Palestinian worshipers and the injury of dozens of them inside Al-Aqsa Mosque and its yards is a full-fledged crime that expresses a defiant challenge to all international values and covenants which prevent the desecration of places of worships, therefore it entails an urgent international protection for the Palestinian people and their holy sites.

PNC issued an urgent appeal to the Arab and Islamic parliaments which are representing their peoples to assume their responsibilities towards Al-Aqsa Mosque and Islamic and Christian holy sites, and to pressure their governments to turn the decisions related to Jerusalem and Al-Aqsa Mosque into actions, because what is happening is a disregard and blatant attack on the Arab and Islamic nations on the blessed Eid al-Adha.

PNC hailed the steadfastness of the Jerusalemites, who are confronting occupation forces and settlers, unarmed but with strong will, to respond to the call of Al-Aqsa Mosque to pray in, to defend it and face the intrusion plans called for by Israeli extremist and terror groups and the settlers government headed by Netanyahu.